
Protokoll fra møte i Heimdal menighetsråd. 
Tidspunkt: Onsdag 17. April kl 19:00 – 21:00 

Sted:  Møterom Heimdalsveien 4 

Til stede:  Jarle Karlsen, Jogeir H. Tangvik, Tone Bothner Arnesen, Dagfinn Nils Bjerkestrand, 

Olav Hansen, Aud Kirsten Skarpnes, Lars Dagfinn Lossius,  

Forfall: Ragnar Elveseter 

Åpning ved Dagfinn  

Saker til behandling: 

  

16/24 Godkjenning av referat og innkalling 

Forslag til vedtak:     Referat fra MR 240306 er godkjent pr mail 
                                     Innkalling til MR 240417 godkjennes 
 

 Orienteringer / Oppfølginger fra forrige møte:  

 • Ny leder i julemessekomiteen: Kjersti Vik 
Øvrige i komiteen: Aud K Skarpnes, Bjørg Ligård, Anne Beate Martinsen, 
Janne Landrø og Linnea Gunnes 

o Julemessa legges i år (som foregående år) til uke 46 (lørdag 16. November) 

• Hovedlotteriet :   
o Komiteen er komplett, og består av Ivar Yrke, Tore Forsgren og Per Knutsen 
• Oppgradering av sokkel: Nina og Tord hadde orientering om dette på Årsmøtet 

14/4. Forslaget/planen ble bifalt av forsamlingen. 
o Olav Nilsen fra huskomiteen blir med i «drodlegruppen» 
o Positiv respons fra byggavdelingen i KfiT om å bidra i planleggingen 
o Ønskelig med dugnadsinnsats i forbindelse med oppgraderingen  
• Vedtatte regnskap for 2023 
o I det regnskapet som tidligere er vedtatt i MR har revisor kommet med en 

kommentar. Dette er kun en regnskapsmessig kommentar som går på hvordan 
regnskapet er ført i forhold til budsjett, og har ingen praktisk konsekvens.  Ser ingen 
grunn til å ta dette som en vedtakssak i MR. 

  

17/24 Oppfølging av Menighetsbladet 

Menighetsbladet er et samarbeide mellom de tre menighetene Heimdal, Kolstad og 
Tiller. Det er kjent at økonomien er presset, og økonomioppfølging/fakturering av 
tjenester er et stort tema. Menighetsbladet er MR’s ansvar, og drives av et frivillig 
«korps», inklusive både redaksjon og distribusjon. Den eneste ansatte som normalt 
er med i redaksjonen er soknepresten. (fra Tiller er diakonen med) 
Fra Jon Smith, som har tatt et stort ansvar i denne gruppen har vi fått en 
henvendelse som etterspør en ressurs som kan ta ansvar for økonomi og oppfølging 
/ salg til nye annonsører. Tidligere har dette vært ivaretatt av enten 
menighetsforvalter (i meget begrenset grad), eller en frivillig med dette som spesielt 
ansvarsområde. Menighetsforvaltere har vi ikke lengre, og det etterspørres om MR 
kan få på plass en slik funksjon fra noen frivillige.  



 

  

 Vedtak: MR (v/LL) sender den samme henvendelsen til Kolstad og Tiller, og 
ber samtidig redaksjonen i Menighetsbladet om:  

- lage en sak i bladet om bladets økonomi. 
- Oppfordre til/info om gaver til bladet 
- Trykke bilde av en giro i bladet 

  

18/24 KonfLogg: Undervisningsopplegg for konfirmanter 

KonfLogg er en konfirmantopplegg/bok/notisbok/ for konfirmantundervisningen 
som utgis av IKO-forlaget. I tillegg til den boken konfirmantene får, gis det også ut et 
eget hefte for den som underviser. KonfLogg er vurdert av de som står for 
undervisningen til å være et godt hjelpemiddel og trekker en rød tråd gjennom 
undervisningen med bruk av både henvisninger og QR-koder. Tidligere har 

konfirmantene fått Nytestamenter. Det tenkes at en opplæring i bruk av nettbibel vil 
erstatte dette, og dessuten vil en opplæring i nettbibelen føre til at de alltid vil ha en 
bibel tilgjengelig på en smarttelefon. KonfLogg er en personlig bok for alle 
konfirmantene, og således en kostnad som inkluderes i konfirmantregnskapet. Dette 
vil være et felles opplegg for Heimdal og Kolstad. (Byn og Lein har gjort vedtak om 
KonfLogg) 
Prisen pr. bok er 101,- 

Vedtak: Heimdal MR ønsker å benytte KonfLogg i konfirmantundervisningen, og 
overlater til staben å kjøpe inn for to årskull. 

 
19/24 

Bekjentgjørelser av arrangement i nabomenigheter på nett og i kirken 
Det er ytret ønsker om å bekjentgjøre arrangement i nabomenigheter for at 
informasjonsflyten skal gå på tvers av grenser som «den jevne innbygger» ikke er 
opptatt av. For Heimdal sitt vedkommende vil det være mest naturlig å utveksle 
informasjon med Kolstad, spesielt etter som de to menighetene deler flere ansatte.  
Så har det kommet innsigelser mot dette med flere begrunnelser. Noe går på at det 
blir for mye å informere om, andre på at vi ønsker å prioritere egen virksomhet. Det 
er derfor ønskelig at MR trekker noen retningslinjer for hvordan vi skal 
dele/informere om virksomheten i nabomenigheten(e). Normalt bekjentgjøres egen 
virksomhet i den foranliggende uka ved GT søndag. 
Vi kan skille mellom det som informeres på nett, i avisa og det som blir gitt muntlig. 

• Skal vi dele info om arrangement? 

• Annonse i Adresseavisen? 
o Hva skal stå? 

• Skal alle arrangement bekjentgjøres? 

• Hva skal bekjentgjøres muntlig i kirka, og hva på nett? 



 

 

 

  

 

19/24 
(forts) 

Vedtak: 

• Fast annonsering i Adresseavisen i «Kirken i helgen» opprettholdes 
med tid og sted. (navn på deltakende kun ved spesielle besøk) 

• I kirken på søndagsgudstjenester: Også arrangement i Kolstad 
kunngjøres. Unntak kan være når det er like arrangement på samme 
tidspkt. (f.eks søndager kl 1100) De arrangementene som ønskes tatt 
med må aktivt «tilflyte». Prest/den ansvarlige for kunngjøringen kan 
ikke «lete opp» aktuelle arrangement. 

• Flest mulig arrangement deles med Kolstad menighet (også andre 
dersom dette er hensiktsmessig) 

• På menighetens hjemmeside: Her kan alle arrangement legges ut, 
også samtidige. 

• Medarbeideren/skjer i kirken: Alle er ansvarlige for sine 
arrangement. 
 

20/24 Gudstjenestelivet i Heimdal 
I forrige MR-møte ble vi bedt om å tenke litt framover mot en diskusjon som 
bør tas om hvordan vi ønsker Gudstjenestene og annen aktivitet i 
menigheten. Vi ønsker å bygge menigheten både i varierte aktiviteter som 
legges til rette for målgruppene, og se på hvordan de aktivitetene vi har i dag 
kan øke oppslutningen om menighetslivet. Dette er ikke noe som stab/ansatte 
kan sette i gang. Vi ser at frivilligheten har en synkende tendens, at den 
aktive delen blir stadig eldre, og at vi får lite påfyll «nedenfra».  Menighetslivet 
er helt avhengig av et stort tilslag av frivillige medarbeidere. 
AU startet litt på denne diskusjonen, og noen stikkord kan nevnes:  

• Hva gjør vi med å rekruttere frivillige? 

• Kan vi ha aktiviteter ut over Gudstjenester? 

• Fellesaktiviteter med andre? 

• Utflukter? 

• Hvordan ønsker vi at Gudstjenestene skal være? 

• Ønsker vi innslag utenfra i Gudstjenesten? (musikk eller andre innslag) 

• Kan vi sette oss noen mål med dette? 

Vedtak:  Utvikling av menighetens aktiviteter skal være et løpende tema, og 
ikke en diskusjon MR blir ferdige med. Temaet skal være gjennomgående i 
hele perioden. Vedtak må gjøres for hvert enkelt punkt/tiltak som blir 
besluttet.  

  

21/24 Årsmelding for 2023 

 Årsmelding for 2023 ble sendt ut med innkallingen til MR og samtidig lagt ut på 
nettsidene. Den ble gjennomgått på årsmøtet 14.April. 

 Vedtak:  MR godkjenner årsmeldingen. 


